

Signs of Hearing Loss

(Version française à suivre)

You may be a candidate for a hearing test or hearing aids if you answer “Yes” to any of the following questions:

- Do you frequently ask for words to be repeated?
- Do you frequently misunderstand what is said?
- Do you often turn up the television or radio louder than others like?
- Do people sound as though they’re mumbling when they speak to you?
- Do you have trouble hearing over the telephone?
- Do you find it difficult to follow a conversation in a noisy restaurant or crowded room?
- Have you had any significant noise exposure at work or with a hobby (e.g. hunting, woodworking)?
- Do you find men’s voices easier to understand than women’s?
- Does a hearing problem cause you to feel embarrassed when meeting new people?
- Does a hearing problem cause you to talk to family members, friends, or neighbours less often than you would like?
- Does a hearing problem cause you to feel frustrated?

Discuss any of the above situations with your Family Doctor or Audiologist. A hearing test and/or hearing aids may be recommended.

PS# 1302-2021-05-28

166 Brock Street, Kingston ON K7L 5G2

(613) 546-3382

Kingston Health
Sciences Centre

Centre des sciences de
la santé de Kingston



Hôpital
Hotel Dieu
Hospital

KGH Hôpital Général de
Kingston General
Hospital

Signes de perte auditive

Un test de l'audition ou des aides auditives pourraient vous convenir si vous répondez **oui à une ou l'autre des questions suivantes:**

- Demandez-vous souvent que des mots soient répétés?
- Arrive-t-il souvent que vous compreniez mal ce qui se dit?
- Faites-vous jouer la télévision ou la radio trop fort pour les autres?
- Avez-vous l'impression que les autres marmonnent quand ils vous parlent?
- Avez-vous de la difficulté à entendre quelqu'un au téléphone?
- Trouvez-vous difficile de suivre une conversation dans un restaurant bruyant ou une salle bondée?
- Avez-vous déjà été exposé à un bruit important au travail ou dans vos loisirs (p. ex., chasse, ébénisterie)?
- Trouvez-vous que la voix des hommes est plus facile à comprendre que celle des femmes?
- À cause d'un problème auditif, vous sentez-vous gêné lorsque vous rencontrez de nouvelles personnes?
- À cause d'un problème auditif, parlez-vous moins souvent que vous le voudriez avec vos parents, vos amis ou vos voisins?
- Subissez-vous des contrariétés à cause d'un problème auditif?

Discutez de ces situations avec votre médecin de famille ou un audiologiste. Un test d'audition ou des aides auditives pourraient être recommandés.

PS# 1302-2021-05-28

166 Brock Street, Kingston ON K7L 5G2

(613) 546-3382

Kingston Health
Sciences Centre

Centre des sciences de
la santé de Kingston



Hôpital
Hotel Dieu
Hospital

KGH Hôpital Général de
Kingston General
Hospital